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	  «ՀԱՍՏԱՏՈՒՄ ԵՄ»
«Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ 

Գնումների հանձնաժողովի նախագահ

	_______________________   Կակոսյան Ս.
«              » _______2025 թ.



	Առաջարկների բաց հարցման անցկացման մասին հայտարարություն

	Առաջարկների բաց հարցման Կազմակերպիչ հանդիսացող Պատվիրատուն` «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ-ն, (հասցե՝ Հայաստանի Հանրապետություն, ք. Երևան, Արմենակյան փ.  127., հեռ. (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, էլ. հասցե՝ Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am) սույնով  հրավիրում է իրավաբանական անձանց և անհատ ձեռնարկատերերի մասնակցել Առաջարկների բաց հարցմանը  Պատվիրատուի կարիքների համար ՀՀ ամբողջ տարածքում նոր սպառողների տեխնոլոգիական միացման էլեկտրամատակարարման աշխատանքների կատարման համար կապալառու կազմակերպության ընտրության նպատակով (այսու​հե​տ` «Կապալառու») Պայմանագրի կնքման իրավունքով՝ հետևյալ լոտերով.
· Լոտ 1- Տավուշի մարզ («Աղստև» մասնաճյուղ), Շիրակի մարզ («Ղարս» մասնաճյուղ), Լոռու մարզ («Դեբեդ» մասնաճյուղ), Կոտայքի և Գեղարքունիքի մարզեր («Գեղամա» մասնաճյուղ) (բացի «Չարենցավան», «Հրազդան» էլ.ցանցերից)

· Լոտ 2- Կոտայքի մարզ («Նաիրի» էլ.ցանց), («Չարենցավան») էլ.ցանց

· Լոտ 3- Կոտայքի մարզ՝ «Աբովյան» շահագործման շրջան, «Հրազդան» էլ.ցանց

· Լոտ 4- Արարատի և Վայոց Ձորի մարզեր («Արաքս» մասնաճյուղ), Սյունիքի մարզ («Տաթև» մասնաճյուղ)

· Լոտ 5- Արմավիրի և Արագածոտնի մարզեր («Մուսալեռ մասնաճյուղ»)

· Լոտ 6- Երևան քաղաքի՝ «Նորք», «Արաբկիր», «Կենտրոն» շահագործման շրջաններ

· Լոտ 7- Երևան քաղաքի՝ «Մաշտոց», «Էրեբունի», «Շենգավիթ» շահագործման շրջաններ:

	2.  Առաջարկների բաց հարցման մասնակիցներին ներկայացվող պահանջները և աշխատանքների ու Առաջարկների բաց հարցման ընթացակարգի մանրամասն նկարագիրը ներառված են Առաջարկների բաց հարցման փաստաթղթերում։ Առաջարկների բաց հարցման հրավերը և մրցութային այլ փաստաթղթերը տեղադրված են Պատվիրատուի www.ena.am, ՀՀ Ֆինանսների Նախարարության www.gnumner.minfin.am և www.azdarar.am պաշտոնական կայքերում և հանրամատչելի են յուրաքանչյուրի համար։

	3.  Առաջարկների բաց հարցման  հայտերը ներկայացվում են փակ ծրարներով սույն Ծանուցման 1-ին կետում նշված Պատվիրատուի հասցեով` ոչ ուշ քան 2025 թվականի նոյեմբերի 3-ը ժամը 10:00-ը (տեղական ժամանակ)՝ համաձայն Առաջարկների բաց հարցման փաստաթղթերի պահանջների: Պատվիրատուն կիրականացնի ծրարների հրապարակային բացման ընթացակարգը 2025 թվականի նոյեմբերի 3-ին, ժամը 11:00-ին (տեղական ժամանակ)` սույն Ծանուցման 1-ին կետում նշված հասցեում: Ընթացակարգի անցկացման ժամանակ կարող են ներկա գտնվել Առաջարկների բաց հարցման Մասնակիցների ներկայացուցիչները:
4. Սույն հայտարարությանը չի հանդիսանում սակար​կութ​յունների անցկացման մասին ծանու​ցում, գնումների Մասնակիցներին ոչ մի իրա​վունք չի տալիս և չի հանգեցնում Պատ​վի​րատուի և ոչ մի պարտականությունների առա​ջացմանը, բացի ծանուցագրում նշված ուղիղ պարտականությունների:

	5. Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար Արփինե Պետրոսյանին

Առաջարկների բաց հարցման մրցութային փաստաթղթերի փաթեթը ներբեռնել կից հղումով՝  https://www.ena.am/upload/pr1/KAPALpatet.doc
Հեռ․՝ 011-59-13-73

Էլ․ փոստ՝ Petrosyan_AK@ena.am
Պատվիրատու՝ «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ
  


"CONFIRMED"

Chairman of the Procurement Committee of
“Electric Networks of Armenia” CJSC
_______________________ Kakosyan S.
“ ” _______2025


Notice of an Open Request for Proposals
1.The Customer, “Electric Networks of Armenia” CJSC, acting as the Organizer of the Open Request for Proposals (address: Republic of Armenia, Yerevan, Armenakyan St. 127, Tel. (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, e-mail: Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am), hereby invites legal entities and individual entrepreneurs to participate in the Open Request  for Proposals for the purpose of selecting a contractor organization (hereinafter referred to as the "Contractor") for the implementation of technological connection of new consumers throughout the territory of the Republic of Armenia for the needs of the Client with the right to conclude a Contract, in the following lots:
 Lot 1- Tavush region ("Aghstev" branch), Shirak region ("Ghars" branch), Lori region ("Debed" branch), Kotayk and Gegharkunik regions ("Geghama" branch) (except for "Charentsavan", "Hrazdan" electric networks)

 Lot 2- Kotayk region ("Nairi" electric network), ("Charentsavan") electric network

 Lot 3- Kotayk region: "Abovyan" exploitation region, "Hrazdan" electric network

 Lot 4- Ararat and Vayots Dzor regions ("Araks" branch), Syunik region ("Tatev" branch)

 Lot 5- Armavir and Aragatsotn regions ("Musaler" branch)

 Lot 6- Yerevan city: "Nork", "Arabkir", "Kentron" exploitation regions

 Lot 7- Yerevan The city's "Mashtots", "Erebuni", and "Shengavit" development districts.
2. The requirements for participants of the Open Request for Proposals and the detailed description of the work and the procedure are included in the tender documents. The invitation and other tender documents are available on the official websites of the Customer – www.ena.am, the Ministry of Finance of the Republic of Armenia – www.gnumner.minfin.am, and www.azdarar.am, and are publicly accessible to everyone.
3. Applications for participation in the Open Request for Proposals must be submitted in sealed envelopes to the address of the Customer mentioned in point 1 of this Notice no later than 10:00 AM (local time) on 03. 11. 2025, in accordance with the requirements of the tender documents. The public opening of the envelopes will be conducted by the Customer at 11:00 AM (local time) on 03.11.2025, at the same address. Representatives of participants may be present during the opening procedure.
4. This announcement does not constitute a notice of the conduct of procurement, does not confer any rights on the Procurement Participants and does not entail any obligations on the Customer, except for the direct obligations specified in the notice.
5. For additional information related to this announcement, you may contact the Secretary of the Evaluation Committee, Arpine Petrosyan:
Tel:011-59-13-73
Download the tender documents package for the open request for proposals via the attached link. https://www.ena.am/upload/pr1/KAPALpatet.doc
Email: Petrosyan_AK@ena.am

Customer: “Electric Networks of Armenia” CJSC
«УТВЕРЖДАЮ»
Председатель комиссии по закупкам
ЗАО «Электрические сети Армении»
_______________________ Какосян С.
« » ________ 2025 г.
Объявление о проведении открытого запроса предложений

1. Заказчик, ЗАО «Электрические сети Армении», действующий в качестве Организатора Открытого запроса предложений (адрес: Республика Армения, г. Ереван, ул. Арменакяна, 127, тел.: (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, e-mail: Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am), настоящим приглашает юридические лица и индивидуальных предпринимателей принять участие в Открытом запросе предложений с целью заключения Контрактов в целях выбора подрядной организации (далее – «Подрядчик») для технологического присоединения новых потребителей на всей территории Республики Армения, с правом заключения Договора по следующим лотам:
 Лот 1 - Тавушская область (филиал «Агстев»), Ширакская область (филиал «Карс»), Лорийская область (филиал «Дебед»), Котайкская и Гегаркуникская области (филиал «Гегама») (за исключением электросетей «Чаренцаван», «Раздан»)

 Лот 2 - Котайкская область (электросети «Наири»), электросети («Чаренцаван»)

 Лот 3 - Котайкская область: эксплуатационный район «Абовян», электросети «Раздан»

 Лот 4 - Араратская и Вайоцдзорская области (филиал «Аракс»), Сюникская область (филиал «Татев»)

 Лот 5 - Армавирская и Арагацотнская области (филиал «Мусалер»)

 Лот 6 - г. Ереван: эксплуатационные районы «Норк», «Арабкир», «Кентрон»

 Лот 7 - г. Ереван кварталы развития города «Маштоц», «Эребуни» и «Шенгавит».
2. Требования к участникам и подробное описание работ и процедуры проведения запроса предложений изложены в тендерной документации. Приглашение к участию и иные тендерные документы размещены на официальных сайтах Заказчика – www.ena.am, Министерства финансов Республики Армения – www.gnumner.minfin.am и www.azdarar.am, и доступны для всеобщего ознакомления.

3. Заявки на участие в открытом запросе предложений подаются в запечатанных конвертах по адресу Заказчика, указанному в пункте 1 настоящего уведомления, не позднее 10:00 (по местному времени) 03.11.2025 года, в соответствии с требованиями тендерной документации. Публичная процедура вскрытия конвертов состоится в 11:00 (по местному времени) 03.11.2025 года по тому же адресу. Представители участников могут присутствовать при проведении процедуры.

4. Настоящее объявление не является извещением о проведении переторжки, не предоставляет Участникам закупки никаких прав и не влечет за собой возникновения у Заказчика каких-либо обязательств, за исключением прямых обязательств, указанных в извещении.
5. За дополнительной информацией, связанной с настоящим объявлением, можно обратиться к секретарю оценочной комиссии—Арпине Петросян:
Тел.: 011-59-13-73
Эл. почта: Petrosyan_AK@ena.am
Загрузите пакет тендерной документации для открытого запроса предложений по прилагаемой ссылке  https://www.ena.am/upload/pr1/KAPALpatet.doc
Заказчик: ЗАО «Электрические сети Армении»

